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JesteÅ›my w internecie od niedawna, jednak napÅ‚ywajÄ… do nas róÅźne sygnaÅ‚y od naszych
czytelników dot. spraw codziennych zwiÄ…zanych z Åźyciem  naszej miejscowoÅ›ci. Dla nas wszystkie
sygnaÅ‚y sÄ… waÅźne, jeÅ›li ktoÅ› coÅ› mówi tzn , Åźe problem jest i nie moÅźna udawaÄ‡ , Åźe go
nie ma lub, Åźe sam siÄ™ rozwiÄ…Åźe. DziÅ› kilka uwag o naszym najwiÄ™kszym osiedlu
mieszkaniowym, jakim sÄ… bloki przy wjeÅºdzie do Gorawina od strony KoÅ‚obrzegu.  - z daleka
jeszcze jakoÅ› to wyglÄ…da, ale z bliska juÅź zupeÅ‚nie inaczej, i nie jest to dobra wizytówka naszej
miejscowoÅ›ci. Elewacja na nich,  nie byÅ‚a odnawiana chyba od poczÄ…tku ich istnienia. Nasza
spóÅ‚dzielnia mieszkaniowa jest juÅź rozwiÄ…zana. Zobaczymy, czy pod nadzorem zarzÄ…dców z
Rymania coÅ› siÄ™ zmieni na lepsze.

 

 

- droga prowadzÄ…ca na osiedle jest uÅ‚oÅźona z betonowych pÅ‚yt. CzÄ™Å›Ä‡ z nich jest juÅź
zupeÅ‚nie pokruszona. SÄ… w nich ogromne dziury , które mogÄ… spwodowaÄ‡ uszkodzenie
samochodu, szczególnie po deszczu, kiedy nie widaÄ‡, w którym miejscu jest dziura.

- wielkim pozytywem jest chodnik prowadzÄ…cy z osiedla do centrum miejscowoÅ›ci i odgrodzenie go
od jezdni Å‚aÅ„cuchem. Dla naszych mieszkaÅ„ców, a gÅ‚ównie dla dzieci, jest to duÅźe
zabepieczenie przed wejÅ›ciem na doÅ›Ä‡  ruchliwÄ… jezdniÄ™. Popatrzmy jednak na sÄ…siednie
miejscowoÅ›ci, gdzie zostaÅ‚y zbudowane Å‚adne chodniki  z pol-bruku. Estetyka tych miejscowoÅ›ci
znacznie poszÅ‚a w górÄ™.

- na osiedlu jest plac zabaw dla dzieci, czy wszystko jest np. na nim bezpieczne, znowu moÅźna by tu
przytaczaÄ‡ same uwagi. Postawiono sporo garaÅźy, z których kaÅźdy jest inaczej zbudowany, a wiele z
nich to ledwo sklecone komórki. Osiedle zarasta drobnymi krzakami (kiedyÅ› byÅ‚y tu Å‚adne
drzewka, które ktoÅ› poprzycinaÅ‚ do poÅ‚owy zostawiÄ…jac brzydkie kikuty), dobrze, Åźe choÄ‡
trwaniki zostaÅ‚y ostatnio Å‚adnie wykoszone. WyliczaÄ‡ dalej? RóÅźnego rodzaju uwag i bolÄ…czek
moÅźna wymieniÄ‡ jeszcze wiÄ™cej. Nie moÅźna wszystkim  obciÄ…ÅźaÄ‡ tej czy poprzedniej
spóÅ‚dzielni. PrawdÄ… jest , Åźe nasi radni w kampanii wyborczej do Rady Gminy  duÅźo obiecywali do
czego to nie doprowadzÄ… jak juÅź zostanÄ… wybrani ... PrawdÄ… teÅź jest fakt, Åźe jak wszÄ™dzie, na
wszystko brakuje pieniÄ™dzy i to jest pewnie najpowaÅźniejszy powód takiego stanu osiedla. MoÅźe
jednak chociaÅź maÅ‚ymi kroczkami pewne sprawy  moÅźna by  poprawiÄ‡, czy zmieniÄ‡, Radni nasi
jeszcze trochÄ™ czasu w tej kadencji majÄ… , wiÄ™c do dzieÅ‚a Panie i Panowie. 
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